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Van de voorzitter door Frans de Lange 

 

In 2024 werd de KVCZ via een van de leden geconfronteerd met het CE certificaat. Bij de verkoop van een Catalina 

werd hiernaar gevraagd door de makelaar, en het bleek dat de eigenaar van deze Catalina dit certificaat niet kon 

overleggen.  

Het Bestuur van de Kring kreeg de vraag vervolgens voorgelegd of wij konden helpen en Robert Dudink is hier  

namens het Bestuur mee aan de slag gegaan. Het bleek al snel dat veel Catalina eigenaren een dergelijk certificaat 

niet konden overleggen, en navraag bij De Vaart Yachting (waar veel eigenaren hun boot ooit hadden gekocht) 

leverde niets op. Helaas werd ook geen medewerking gegeven om verder te komen met de oplossing.  

Op onze website staat alle informatie die Robert tot nu toe heeft verzameld: via Alles van Catalina -> Nuttige 

Documenten-> Testomgeving voor een nuttige vraagbaak, en dan kom je op: 

De volgende stap is dan: Naar de CE-keur pagina’s, 

waar alle informatie is samengevoegd die bij de 

Kring bekend is. 

De blauwe labels op het tweede plaatje geven aan 

welke informatie er op dit moment bij de KVCZ 

bekend is. Bij de ALV is dit onderwerp ook ter 

sprake gebracht en heeft Robert het probleem 

toegelicht. Het blijkt dat bij particuliere verkoop 

van een Catalina (nog) niet naar een CE verklaring is/wordt gevraagd. Ook is op de ALV aangekondigd dat er contact 

gelegd is met Catalina Yachts USA in Florida, en 

dat gepoogd wordt om met de COO (tevens 

leider van de productie van Catalina’s) in contact 

te komen en een bezoek te brengen aan deze 

locatie in Largo. De betreffende persoon is 

geïdentificeerd, en contact is gelegd en er wordt 

gekeken naar een geschikte ontmoetingsdatum. 

De reden om hier bij de laatste Nieuwsbrief van dit jaar zo uitgebreid bij stil te staan, is omdat wij vroeger of later 

hiermee geconfronteerd kunnen worden wanneer wij afscheid moeten nemen van onze Catalina’s. Ook de BTW 

verklaring is een punt van aandacht. Nu zet ik een streep onder dit onderwerp, en wil focus op andere belangrijke 

zaken in 2025, maar het wordt zeker vervolgd. 

Het Bestuur is het programma aan het voorbereiden voor 2025. Vast ankers zijn altijd het Hemelvaartevenement en 

het Zuidelijkevenement. Deze zij beiden nog niet ingevuld qua locaties, maar van het Hemelvaartweekeinde zijn de 

data zijn wel bekend: Hemelvaart valt dit jaar op donderdag 29 mei, en suggesties voor de invulling van dit 

weekeinde kunnen nog tot einde van dit jaar worden gestuurd naar secretariaat@catalinazeilers.nl  

Het Zuidelijkevenement zal weer in september plaatsvinden. Ook hier volgt een nadere invulling, maar suggesties 

hiervoor zijn welkom op secretariaal@catalinazeilers.nl 

Ik wil zeker mijn introductie tot deze laatste nieuwsbrief niet beëindigen zonder dat ik namens het Bestuur van de 

Kring Van Catalina Zeilers alle leden en hun familie en dierbaren, voor 2025 het allerbeste toewens en vooral een 

goede gezondheid en een veilige vaart.  

 

 

mailto:secretariaat@catalinazeilers.nl
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Notulen Algemene Ledenvergadering op zondag 10 november 2024 door Wim Ruis 

 

Dit keer werd de ledenvergadering georganiseerd op de locatie van WSV Lelystad, Houtribhaven 2, 8242 PC 

Lelystad.   

Dit was de eerste keer op deze locatie. Het zag er allemaal zeer gezellig uit en de 

verwarming was prima in orde. Dat hadden we wel eens anders meegemaakt. De ruimte 

was groot genoeg om alle leden te ontvangen. Vanaf 11.00 uur was de locatie geopend en 

al spoedig was iedereen in gesprek met elkaar onder het genot van koffie of thee. Het 

was leuk elkaar weer te ontmoeten en ervaringen en belevenissen uit te wisselen. Er 

hadden zich 36 leden aangemeld. Op de zaterdag ervoor en de dag zelf hadden zich 4 

leden afgemeld, zodat er in totaal 32 leden aanwezig waren. In 2023 waren dat er 33.   

Aan de buitenkant was een Catalinavlag aangebracht zodat het voor iedereen duidelijk 

was waar de ALV werd gehouden. 

 

 

Onderstaand een overzicht van de dagindeling 

11.00 uur Inloop van de leden in de Soos van WSV Lelystad 

12.00 uur Door het bestuur werd aan de leden een lunch aangeboden met soep, broodjes en           warme of koude 

drank. De bediening was perfect geregeld. En de tomatensoep en verse broodjes waren heerlijk.  

13.00 uur Officiële gedeelte ALV 

1. Opening door de voorzitter 
2. Vaststelling van de agenda. 

 De leden gaan akkoord 

3. Mededelingen en ingekomen stukken.  

Er waren geen mededelingen en ingekomen stukken 
4. Verslag van de secretaris. Wim Ruis doet verslag over de vergaderingen, evenementen en 

bestuurswijzigingen van het zeiljaar 2024. Het complete verslag vindt U in de bijlage.  
5. Financieel verslag van de penningmeester over de jaren 2023-2024 

Bart geeft aan de hand van het Excel sheet uitleg over de begroting. Het Excel sheet vind je op onze website. 

Over de begroting zijn verder geen vragen gesteld. 

Verslag van de kascommissie.  

De leden van de kaskommissie hebben de begroting en het financieel verslag goedgekeurd. De twee leden 

stellen zich ook beschikbaar voor het komend jaar. Als reserve lid van de kascommissie heeft Geert Jan 

Boedart zich beschikbaar gesteld. 

6. Ontwikkeling leden bestand – Ineke Ravenhorst 
Ineke geeft uitleg over het ledenbestand. Momenteel hebben wij 48 leden. Dit is ongeveer gelijk aan het 
aantal leden in 2023. Er werd verzocht om de namen van de leden kenbaar te maken die hebben opgezegd. 
Soms mis je leden op een bijeenkomst of evenement, omdat je niet weet dat ze geen lid meer zijn. Door het 
kenbaar maken van de opzeggingen wordt dit euvel verholpen. Een aantal nieuwe leden waren aanwezig op 
de vergadering en zij stelden zich voor. Zij vertelden hoe zij tot de keuze waren gekomen om een C atalina 
aan te schaffen en wat hun thuishaven is. Rob en Anneke Westerveld die ook aanwezig waren, hadden hun 
lidmaatschap opgezegd. Zij waren lid sinds de oprichting in 2008. Mooi dat zij op deze vergadering hun 
besluit hadden toegelicht.   
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7. Bestuursmutaties 
Wim en Trudie Ruis hebben te kennen gegeven in november 2025 als secretaris en bestuurslid te willen 

aftreden. 

8. Rondvraag 
Door Robert Dudink werd uitleg gegeven over het CE certificaat. Voor meer informatie zie onze website.  
 

Einde officiële gedeelte van de ALV 2023/2024 

14.30 uur Reisverslag van de wereldreizigers Janneke Kuysters en Wietze van der Laan.    

Zij hebben vele wereldreizen gemaakt. Wij hadden gekozen voor hun reis lands de westkust van 

Noorwegen, omdat dit een zeilgebied is wat vanuit Nederland nog redelijk bereikbaar is. Aan de hand van 

prachtige foto’s namen zij ons mee op hun reis langs de Noorse westkust. Voor meer informatie Klik hier.  

16.00 uur Afsluiting van de ALV met een hapje en drankje.  

Door het bestuur werd het eerste drankje aangeboden. Ook waren er bitterballen en andere lekkere 

hapjes. Er werd nog even gezellig nagepraat. We kunnen terugkijken op een geslaagde jaarvergadering. 

 

17.00 uur Einde ALV 

 

Ontwikkeling van het Ledenbestand door Ineke van Ravenhorst 

We zijn het jaar gestart met 48 leden (hiervan zijn 3 ereleden en 1 donateur) Gedurende het jaar hebben we 9 nieuwe 

leden mogen verwelkomen en maar ook 9 opzeggingen ontvangen. Dit resulteert momenteel weer in een ledenbestand 

met 48 leden. 

Nieuwe leden zijn 

Achternaam  Schipper Ligplaats boot 
 

Familie Doesburg Hoorn 
 

Familie Gerrits Onbekend 
 

Familie Van Gorkum Vaartjes Makkum 
 

Familie Joling Jonkers Hoorn 
 

Familie Kuipers Lauwersoog 
 

Familie Moersen Spiecker Lemmer 
 

Familie Nijdam Ouderkerken Stavoren 
 

Familie Visscher Willemstad 
 

Familie Vons Janse Rhoon 
 

 

Op de ALV in Lelystad hebben de aanwezige overige leden en het Bestuur al kennis kunnen maken met sommige 

van deze nieuwe leden.  

https://www.zeilen.nl/?s=blog+anna+noord
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Jaarverslag van de Secretaris op de ALV van 10-11-2024 door Wim en Trudie Ruis 

 

De laatste ALV was op 19-11-2023 in Almere. Wij mochten daar het clubhuis van de Watersportvereniging De Block van 

Kuffeler gebruiken. Daar hoefden wij alleen de stroom en de verwarming te betalen, de rest had het Bestuur zelf 

geregeld. Hierdoor kon alles tegen minimale kosten worden georganiseerd.  Dit jaar hebben wij de ALV georganiseerd in 

de Soos van Watersportvereniging Lelystad. Trudie Ruis had deze locatie aanbevolen omdat zij hier ook vergaderd 

hebben met de VVZ. Hoewel op deze locatie de kosten hoger zijn, heeft het bestuur gemeend dit keer geen eigen 

bijdrage te vragen. 

Door een tip van ons lid Jelle Blauw zijn we in contact gekomen met Janneke Kuysters en Wietze van der Laan. Zij zullen 

ons straks meenemen met een reis naar Noorwegen. Ik heb dit vaargebied gekozen omdat mijn neef waarmee wij van 

Finland naar Nederland zijn gezeild, dit jaar naar 

Noorwegen is gevaren. Hij is in 3 of 4 dagen van 

Stellendam naar de Zuidwest kust van Noorwegen 

gevaren, dus nog te doen voor de gemiddelde zeezeiler. 

In het afgelopen verenigingsjaar zijn er een aantal 

bestuursvergaderingen geweest via  Whatsapp. Fysieke 

vergaderingen zijn er niet geweest.  

Ik wil nog even stilstaan bij de evenementen die dit jaar 

hebben plaatsgevonden. Allereerst het lustrumfeest 

i.v.m. het 15 jarig bestaan van de vereniging. Dit feest 

vond plaats op 7 april 2024. Beginnend met een reis in 

een stoomtrein van Hoorn naar Medemblik. Vervolgens 

een bootreis van Medemblik naar Enkhuizen. Daarna een 

bezoek aan het Zuiderzee Museum en tenslotte een diner 

in het restaurant van station Enkhuizen. Echt geweldig georganiseerd en we hebben echt genoten. Uiteraard staat op de 

website een uitgebreid verslag. 

Het Hemelvaartweekend  vond plaats 9 tot 12 mei. De organisatie lag in handen van Willem van Ravenhorst en Robbert 

Dudink. Er werd gestart in Stavoren en eindigde in Medemblik .Er hadden zich maar liefst 10 schepen aangemeld, dus je 

kunt wel spreken van een groot succes. Ook van dit evenement staat een uitvoerig verslag op de website. 

Hett Zuidelijk Evenement vond dit jaar plaats op 13/14 en 15 september. Er werd gestart in Sint Annaland met als 

eindpunt Wemeldinge. Een aantal mensen had zelfs de moeite genomen om naar de steigerborrel te komen op vrijdag 

middag. Ook van dit evenement staat een uitgebreid verslag op de website. 

Het bestuur zal binnenkort vergaderen over de evenementen in 2025. Als iemand ideeën heeft over het 

voorjaarsevenement, meldt ze bij de secretaris.  

Een belangrijk communicatiemiddel en ons visitekaartje is onze website. Robert Dudink heeft hier heel goed werk 

verricht waarvoor hij veel waardering verdient. De site is zeer actueel en overzichtelijk geworden. 

Met vriendelijk groet 

Trudie en Wim Ruis 
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Kennisbank door Robert Dudink 

 

In deze laatste nieuwsbrief van 2024 maak ik graag gebruik om de “KENNISBANK” nog eens onder uw 

aandacht te brengen. We zijn nu bijna een jaar onderweg met een omgeving op de website waar we 

proberen technische vragen en al die kleine en grote bootklussen bij elkaar te brengen. 

We kunnen stellen dat het geen stormloopt met artikelen met foto’s en het verhaal van uw klus. Of 

het nu gaat om een technische vraag of een kleine of grote verbouw klus op aan of in uw Catalina 

dan zouden we daar graag een verhaal met liefst foto’s van ontvangen zodat we dat kunnen delen op 

de site. We hopen zo een database op te bouwen waar andere Catalina zeilers wat aan hebben. 

Tenslotte maken we allemaal verbeteringen of aanpassingen op onze Catalina om het verblijf zo 

aangenaam mogelijk te maken. 

Dus heeft u ervaring met het succes van uw merk antifouling of aanpassingen in het elektrisch 

systeem, een ervaring met uw zeilmaker of tuiger, een poetser of klusser, een bedrijf of uitstekende 

doe het zelfer. Klim in deze dagen in de pen en deel uw verhaal met ons, zo maken we samen de 

“KENNISBANK” tot een uitbreidende vraagbaak. 

  



Pagina 7 van 9 
 

Bestuurssamenstelling en mutaties door Wim Ruis. 

Het bestuur heeft sinds de laatste ALV geen wijzigingen ondergaan en bestaat uit de navolgende personen: 

 

Frans de Lange Voorzitter 

Wim en Trudie Ruis Secretaris 

Bart Mornout Penningmeester  

Karin Heijboer Sociale Media 

Willem van Ravenhorst Algemeen Bestuurslid en Techniek 

Ineke van Ravenhorst Algemeen Bestuurslid en Ledenadministratie 

Robert Dudink Algemeen Bestuurslid en Webmaster 

Wim en Trudie zijn sinds 2019 Secretaris van de Kring, en willen graag aftreden bij de eerstvolgende ALV in 2025. De 

organisatie van het Zuidelijk Evenement zal dan eveneens door anderen opgepakt moeten worden.  

Door deze ontwikkeling is het Bestuur van de Kring op zoek naar een nieuwe Secretaris. Wim en Trudie 
hebben deze functie als een duobaan vervuld, en dit mag ook door hun opvolg(st)er of opvolg(st)ers zo 
ingevuld worden.  
 

Het Bestuur roept geïnteresseerden op om hun interesse voor een functie als Algemeen Bestuurslid, of 

Secretaris, kenbaar te maken bij één van de Bestuursleden of via secretaris@catalinazeilers.nl 

 

 

  

mailto:secretaris@catalinazeilers.nl
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De ALV in Lelystad: Verslag van een nieuw lid van de Kring Ans van Gorkum 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering Catalina zeilers 10-1 1-2024 Lelystad. 

Op 10 november mochten Wybren en ik (Ans) onze eerste ALV bijwonen van de Catalina Club.  

We varen nog niet zo heel lang in een Catalina , maar elke keer als we varen of ergens in een haven liggen 

zegt Wybren “kijk Ans daar vaart of ligt een Catalina”.  

Zo ook op Texel. 
In dit geval bleef het niet bij “Kijk Ans” maar raakten we aan de praat en kregen we de 
(inmiddels)welbekende flyer. We hebben besloten het daar niet bij te laten en lid te worden.  

 

Zondag 10 oktober werden we heel vriendelijk ontvangen en voelden ons meteen welkom.  

Bij de koffie maakten we makkelijk kennis met andere Catalina zeilers en dit ging zo door bij de lekkere 

lunch. 

Bij alle tafels was het een weerzien van oude en nieuwe contacten en iedereen had leuke verhalen over 

gemaakte tochten. Uitwisselingen over mee en tegenvallers wat voor iedereen bekend voor komt en waar 

je ook weer je voordeel mee kunt doen en op nieuwe ideeën komt. 

 
Na de lunch het officiële gedeelte. 
Frans opende de vergadering en de secretaris en de penningmeester gaven inzicht in het reilen en zeilen 
van de vereniging. Al trok er een donkere wolk over, namelijk de CE verklaring die de meesten niet 
hebben. 

Gelukkig was daar een creatieve oplossing voor. 
 

Om ons weer zin te geven voor het nieuwe seizoen kwamen Janneke Kuysters en Wietze van der Laan 
een lezing geven over hun zeilreis naar Noorwegen. 

Een onderwerp dat alle zeilers harten wat harder doet kloppen of het nou wel of niet binnen je 

comfortzone ligt. 

Het werd met veel enthousiasme en prachtige foto’s gepresenteerd met de nodige en leuke anekdotes.  

Daarna hebben we gezellig met elkaar de dag met een hapje en een drankje de dag afgesloten.  

We kijken terug op een gezellige dag en hopen iedereen weer te zien. Groetjes Ans en Wybren.  
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Colofon 
Deze nieuwsbrief is een uitgave van de Kring van Catalinazeilers. Het copyright van 

de artikelen in deze brief berust bij deze vereniging. Overname van (gedeelten 

van) de inhoud is alleen mogelijk met toestemming van de Redactie van deze 

uitgave. Verzoeken om delen van de inhoud over te nemen kunnen worden gericht 

aan redactie@catalinazeilers.com  

Deze uitgave is tot stand gekomen met bijdragen van 

 Ans van Gorkum 

 Wim Ruis 

 Trudie Ruis 

 Ineke van Ravenhorst 

 Robert Dudink 

 Frans de Lange 

 

 

 

 

Het Bestuur van de KVCZ wenst alle Leden een gezond 
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